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Abstract (en)
In a container which is arranged so as to be concealed behind a refrigerator door (10) and is connected to an outlet passing through the door and
to a valve which can be actuated by means of a handle (23) which is accessible from the front side of the refrigerator door (10) and is in the form
of a lever equipped with an operating key (25), which lever is pivotably mounted on a supporting bracket (24) located on the wall, the handle (23)
for actuating the valve (20) and the supporting bracket (24) are provided with mutually positively interlocking catch means (27, 28) which permit an
easily detachable connection of the two parts. <IMAGE>

Abstract (de)
Aus einem hinter einer Kühlschranktür (10) verdeckt angeordneten Behälter, der mit einem die Tür durchsetzenden Auslauf sowie mit einem
Ventil verbunden ist, welches mittels einer von der Frontseite der Kühlschranktür (10) her zugänglichen Handhabe (23) in Form eines mit einer
Bedienungstaste (25) ausgestatteten Hebels betätigbar ist, der an einem an der Wand sitzenden Lagerbock (24) schwenkbar gelagert ist, ist die
Handhabe (23) zum Betätigen des Ventils (20) und der Lagerbock (24) mit wechselseitig formschlüssig ineinandergreifenden Rastmitteln (27, 28)
versehen, welche ein leicht lösbares Verbinden der beiden Teile gestatten.
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